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Írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„Mi lesz a Montágh Imre (EGYMI) Óvoda, Általános -Iskola és Speciális Szakiskola
diákjaival?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A hírek szerint nem jutnak el a speciális nevelési igényű diákok a Montágh Imre (EGYMI)
Óvoda, Általános Iskola és Speciális Szakiskolába, mert a Iüebelsberg Intézményfenntartó
Központ egy ideje nem fizet a buszszolgáltatásért .

Ezzel kapcsolatban a következő kérdést teszem fel :

Mindez hogyan fordulhatott elő , ki a történtek felel őse és mikor oldják meg ezt az elképesztő
helyzetet?

Budapest, 2016 . február 17.

Tisztelettel,

lkoti» István
országgyű lési képviselő (LMP)
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